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Δευτέρα, 11 Μαρτίου 2024  
 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
 
 
Προς τους Υπουργούς:  
Υγείας, κ. Αδ. Γεωργιάδη  
Εργασίας & Κοινωνικής Ασφάλισης, κ. Δ. Μιχαηλίδου 
     
 
Θέμα: «Να εξασφαλιστεί η συνέχιση της εργασίας των εργαζόμενων στους 
τομείς καθαριότητας, φύλαξης, σίτισης και λοιπών υπηρεσιών των 
νοσοκομείων της χώρας» 
 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
 
Οι υποστηρικτικές υπηρεσίες των δημόσιων νοσοκομείων (καθαριότητα-σίτιση-
φύλαξη) αποτελούν κρίσιμο παράγοντα της ομαλής και εύρυθμης λειτουργίας τους. 
Σε μεγάλο βαθμό, αυτές οι υπηρεσίες στελεχώνονται με Συμβασιούχους Ορισμένου 
Χρόνου (ΣΟΧ), που αποδεδειγμένα καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες και οι 
συμβάσεις τους ανανεώνονται επί πολλά έτη. 
Δυστυχώς, ενώ οι συγκεκριμένες συμβάσεις λήγουν σε σύντομο χρονικό διάστημα, 
δεν υπάρχει μέριμνα για την παράτασή τους, καθώς η επιλογή της Κυβέρνησης της 
Νέας Δημοκρατίας για τους τομείς καθαριότητας, φύλαξης και σίτισης των δομών 
υγείας ήταν και παραμένει η παροχή αυτών από ιδιώτες – εργολάβους. Και αυτό 
παρόλο που είναι γνωστό ότι έχουν παρατηρηθεί πολλές περιπτώσεις ιδιωτών που 
δεν παρέχουν τις πρέπουσες εργασιακές συνθήκες και αμοιβές στους εργαζομένους 
τους και δεν υπάρχει τρόπος διασφάλισης των δεύτερων, πράγμα απαραίτητο ειδικά 
στον ευαίσθητο χώρο της υγείας, όπου δεν χωράνε λογικές κόστους-οφέλους. 
Έτσι, περίπου 6.000 συμβασιούχοι εργαζόμενοι στην καθαριότητα, στη φύλαξη και 
στην εστίαση κινδυνεύουν με άμεση απόλυση, παρότι έχουν ενεργές συμβάσεις, 
καθότι ολοκληρώθηκαν ή ολοκληρώνονται οι διαγωνισμοί ανάθεσης των εν λόγω 
υπηρεσιών σε εργολάβους. 
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Επειδή δεν είναι ηθικό να «ανταμείβονται» με απολύσεις οι εργαζόμενοι που 
προσέφεραν τις υπηρεσίες τους στο σύστημα υγείας κατά την ιδιαίτερη συγκυρία 
της πανδημίας, 
Επειδή η είσοδος των εργολάβων στις υποστηρικτικές υπηρεσίες των δημόσιων 
δομών υγείας φαίνεται να οδηγεί σε ακριβότερες και αμφιβόλου ποιότητας 
υπηρεσίες, αλλά και σε υποβάθμιση των εργασιακών συνθηκών και χειρότερες 
αμοιβές, 
Επειδή η υπ’ αριθμόν 2912/30-1-2024 Ερώτηση παραμένει αναπάντητη, 
 
 
 
Ερωτάσθε κ.κ. Υπουργοί: 
 

1. Τι λύση θα δώσετε, ώστε να μην βρεθούν αναπάντεχα στον δρόμο, οι 
εργαζόμενοι στην καθαριότητα, τη φύλαξη, τη σίτιση και τις λοιπές υπηρεσίες 
των νοσοκομείων της Βοιωτίας, που προσέφεραν και προσφέρουν τα μέγιστα 
στο σύστημα υγείας, ειδικά μέσα σε δύσκολες και ιδιάζουσες συνθήκες 
πανδημίας; Πώς θα εξασφαλίσετε ότι δεν θα οδηγηθούν στην ανεργία και δεν 
θα διακυβευθεί η αξιοπρεπής επιβίωση των ιδίων και των οικογενειών τους; 

2. Σκοπεύετε να λύσετε μόνιμα, αποτελεσματικά και με το πλέον οικονομικά 
συμφέρον για το ελληνικό δημόσιο πλάνο απευθείας προσλήψεων το κρίσιμο 
πρόβλημα της καθαριότητας, φύλαξης και σίτισης στα νοσοκομεία της χώρας; 

3. Με ποιον τρόπο εξασφαλίζεται το οικονομικό συμφέρον του ελληνικού 
δημοσίου και η ποιότητα των παρεχόμενων υπηρεσιών με την είσοδο των 
εργολάβων στις υπηρεσίες καθαριότητας, σίτισης και φύλαξης στις δημόσιες 
δομές υγείας; 

 
 

 
Οι Ερωτώντες Βουλευτές, 

 
 
 
 

Γιώργος Μουλκιώτης  
 

 
 
 
 

Ιωάννης Τσίμαρης  
 




